
Geacht College, 
  
Het wordt steeds duidelijker dat in de praktijk het vrachtverkeer door de Wollenbergstraat dendert. 
En de werkzaamheden Eindhovenseweg nog moeten plaatsvinden. 
Het amendement verbod doorgaand vrachtverkeer is aangenomen in de raadsvergadering van 5 
oktober 2021. 
  
Wanneer wordt het besluit van dit amendement uitgevoerd? 
  
Sinds de herinrichting heeft de weg geen losse fietsstroken en zebrapaden meer. 
Heeft het College ook kennisgenomen van de klachten aangaande de oversteekbaarheid en de 
veiligheid voor fietsers? 
Wat gaat het College hier aan doen? 
  
Zie de antwoorden met belangstelling tegemoet. 
  
Met vriendelijke groet, 
Janpeter Hazelaar 
Fractie PvdA Waalre 
 


